
MØTEREFERAT fra SU (skolens samarbeidsutvalg) 

04.09.2024 kl. 18.00 - 19.30 

 

Sted: personalrommet 

Til stede: Bernt-Erik Hansen (SU-leder), Ida B. Hirst (poliitisk representant), Heidi 

Haugen (bhg) Karen Stenslund (enhetsleder/ rektor), Randi F. Godtfredsen 

(ansatt skole), Jan Fenne Skjørvestad (FAU-leder bhg), LinnTerese Hansen 

(FAU bhg) og Anne Brodersen (ref.) 

 

 

Forfall: Elevrådet 

 

 

 

Sak 

nr. 

 Ansvar 

25/24 Godkjenning av innkalling/ dagsorden 

Godkjent 

  

 

26/24 

 

Høringsdokumenter skolebehovsplan 

-Rektor presenterte elevrådets synspunkt om at de bla er redd for hva som vil 

skje med uteområdet dersom det skal bygges mer. 

-Det ble videre pekt på i møtet at det ikke er gang og sykkelsti fra Torridal til 

Mosby hele veien, samt fra gangbroene.  

-Oppvekstsenteret er bygd for et trinn, men samtidig er det verdifullt å få flere 

elever å spille på så sant voksentettheten er god. 

-Det kan være utgiftbesparende å slå sammen to skoler, det har vi erfaring med 

som oppvekstsenter.  

 

Argumentene som kom fram under møtet berørte både positive og negative ting 

ved en sammenslåing. Gangen videre er at FAU- og SU-leder møter SU på 

Torridal skole 17. september, og skriver etter det et høringsutkast på vegne av 

Mosby oppvekstsenter. Rektor sender inn et høringsutkast sammen med 

elevrådet. 

 

  

27/24 Orienteringer: 

Su-leder:  

Benny informerte politisk representant om sakene vi har jobbet med tidligere. 

 

Politisk representant:  

Fortalte at det er forventet nedgang i elevtallet de fleste steder med noen få 

unntak. Hun presiserte at nedleggelsen av Torridal barneskole er en anbefaling 

langt fram i tid. Hun mente at forslaget fra SU-leder om en fellesuttalelse med 

Torridal kan være et pluss. Det er viktig å være presis i uttalelsen, og si litt om 

hvordan skolen blir drevet. 

 

Rektor: 

 



-Informerte om Alle med. Vi ønsker å gi elevene en skolehverdag som er god for 

dem.  

-Personalet i skole og bhg skal på Sørlandske lærerstevne 18. oktober. Rektor 

og kontaktlærer på 1. trinn, Marianne Aagesen skal holde kurs om Lek i skolen. 

SFO jobber med egne planer denne dagen. Hele oppvekstsenteret møtes til 

sosial aktivitet etter kursene. 

-Hun sa litt om ny opplæringslov og støttesystemet rundt elevene. ASK som 

alternativ kommunikasjon ser vi at mange trenger. Ansatte er i god gang med å 

finne det elevene trenger innen det ordinære tilbudet i skole og barnehage. 

-FAU fikk svar på spørsmålet om teknologi; 1.-3. trinn har IPad og 4.-7. trinn 

bruker Chromebook. I disse dager er det ute et anbud på lydanlegg til 

klasserom. Det er også kjøpt inn podcast- utstyr til mellomtrinnet. 

 

FAU: 

Hadde spørsmål om en leveringssituasjon på SFO. Rektor sier at vi oppfordrer 

foresatte til å hente elevene i stedet for å be dem bli sendt ut til 

parkeringsplassen. 

 

28/24 Økonomi 

Det ble informert om at skolen er i pluss. Barnehagen er i balanse, men her går 

90% av budsjettet til lønnskostnader. 

 

 

29/24 Skolemiljøutvalg 

Rektor informerte om at vi ikke har noen §12-2 saker per dags dato (tidligere § 

9a) 

 

30/24 Eventuelt 

Nytt møte: Onsdag 23. oktober kl. 18-19.30 

Det ble informert om KOMFUGs foreldrekonferanse. Se invitasjon under. 

 

 

 
7. oktober arrangerer styret i Kommunalt Foreldreutvalg i Kristiansand (KOMFUG) den 3. foreldrekonferansen. I år har 
vi flyttet arrangementet til KRS LIVE.  
  
Ingen ringere enn Marco Elsafadi skal på scenen og holde foredrag for oss. Det vil handle om relasjoner og mer i 90 
minutter. Han er jo Norges relasjonshøvding tross alt. Les om ha her: https://marco.no/ 
  
I tillegg kommer Irene Trysnes (Førsteamanuensis, Fakultet for samfunnsvitenskap, UiA) og Katja H-W Skjølberg 
(Førstelektor, Fakultet for samfunnsvitenskap, UiA). 
  

Irene og Katja står blant flere bak rapporten "Strukturell rasisme i Kristiansand Kommune". Undersøkelsen er 
gjennomført blant elever på videregående skole, men de vil denne kvelden forklare oss hvordan tematikken og 
dataene er relevante også for elever i grunnskolen. 
  
Årets konferansier er i år også Ronny Myrene. En meget veltalende, energisk og imøtekommende mann med mange 
jern i ilden. 
  
En billett koster kun kr 70,-.  
  

      Mer info om Foreldrekonferansen 2024 finner her: 

https://eur04.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fmarco.no%2F&data=05%7C02%7CAnne.Brodersen%40kristiansand.kommune.no%7C95b6882ce2cc44fa51ed08dcccafd837%7Cb04c18cefe494383823547f395f07474%7C0%7C0%7C638610302867080342%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=FU6Nam7kyeoBNxRszSG3mBVzmcMQK1uoa%2FaqadWQabo%3D&reserved=0


https://www.komfug.no/foreldrekonferansen-2024 
  

      Billetter kjøpes her; 
https://event.checkin.no/77098/foreldrekonferansen-2024 

 
 

 

 

 
 Ref. Anne 

 

https://eur04.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.komfug.no%2Fforeldrekonferansen-2024&data=05%7C02%7CAnne.Brodersen%40kristiansand.kommune.no%7C95b6882ce2cc44fa51ed08dcccafd837%7Cb04c18cefe494383823547f395f07474%7C0%7C0%7C638610302867096901%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=wnFlLmZjB3ishZQ6or1L23QQ4O6iTkOUqJ%2Fv%2B5DxZ6c%3D&reserved=0
https://eur04.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fevent.checkin.no%2F77098%2Fforeldrekonferansen-2024&data=05%7C02%7CAnne.Brodersen%40kristiansand.kommune.no%7C95b6882ce2cc44fa51ed08dcccafd837%7Cb04c18cefe494383823547f395f07474%7C0%7C0%7C638610302867107429%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=z3rIq3XChYfrDAtyjrTUkJBs9fMB6Fu6XaJ2OUxlYRU%3D&reserved=0

